
Вјоса Османи након што је ПС СЕ подржала пријем „Косова“: Остао је још један корак до чланства у Савету Европе, данас се чуо глас Европљана
уторак, 16 април 2024 20:55

Председница Косова Вјоса Османи изјавила је вечерас како се у Парламентарној
скупштини Савета Европа "чуо глас Европљана" и том приликом је навела да је
преостао још један корак до чланства у овој организацији.

  

  

„Хвала свим посланицима Парламентарне скупштине Савета Европе који су данас
гласали за чланство Косова у Савету Европе“, написала је председница Османи на
друштвеној мрежи Икс, некадашњем Твитеру.

  

Она се захвалила и косовској делегацији, али и свима онима који „континуирано
подржавају народ Косова“.
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Подсетимо, посланици Парламентарне скупштине Савета Европе усвојили су вечерас
нешто пре 20 часова двотрећинском већином извештај Доре Бакојани, којим се Комитету
министара СЕ препоручује да прихвати апликацију Косова за чланство у тој
организацији.

  

Након данашње расправе, за извештај је гласао 131 посланик од 171 присутног. Против
је било 29, док је 11 било уздржано.

  

Опширније о данашњој седници ПССЕ читајте у посебној вести.

  

(Нова.рс)
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